

Title (en)

Connecting device.

Title (de)

Anschlussvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif de raccord.

Publication

**EP 0179733 A2 19860430 (DE)**

Application

**EP 85730132 A 19850925**

Priority

DE 3435714 A 19840925

Abstract (en)

In a connecting device for fastening stop or lashing means to objects to be transported or lashed, a connecting part (1) is used which is designed like a stirrup with a yoke (15) bridging the stirrup ends and in which the yoke (15) is pivotably mounted about a pivot axis (11) in a joining part (3) which can be rotated about the longitudinal axis (8) of a fastening part (2). The pivot axis (11) of the connecting part (1) is here arranged at a distance (A) from the longitudinal axis (8) of the fastening part (2), and in fact in such a way that the connecting part (1), in the inoperative position of the connecting device, can be swung over the end of the fastening part (2) holding the joining part (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Anschlußvorrichtung zum Befestigen von Anschlag- oder Verzurrmitteln an zu transportierenden oder zu verzurrenden Gegenständen wird ein Anschlußteil (1) verwendet, das nach Art eines Bügels mit einem die Bügelenden überbrückenden Joch (15) ausgebildet ist und bei dem das Joch (15) um eine Schwenkachse (11) schwenkbar in einem Verbindungsteil (13) gelagert ist, das sich um die Längsachse (8) eines Befestigungsteiles (2) drehen läßt. Die Schwenkachse (11) des Anschlußteiles (1) ist dabei in einem Abstand (A) zur Längsachse (8) des Befestigungsteiles (2) angeordnet, und zwar derart, daß das Anschlußteil (1) in der Ruhestellung der Anschlußvorrichtung über das das Verbindungsteil (3) haltende Ende des Befestigungsteiles (2) klappbar ist.

IPC 1-7

**B66C 1/66**

IPC 8 full level

**B66C 1/66** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B66C 1/66** (2013.01)

Cited by

US6267422B1; US5743576A; US5634734A; EP0365430A1; FR2638150A1; EP0697364A1; FR2723770A1; LU92243B1; EP1840070A3; AT503399B1; EP2781406A3; US5961241A; AU710018B2; NO20191258A1; NO345658B1; EP1840070A2; WO9706092A1; WO2015004124A1; WO2015014346A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0179733 A2 19860430; EP 0179733 A3 19890308; EP 0179733 B1 19920122**; AT E71919 T1 19920215; DE 3435714 A1 19860507; DE 3435714 C2 19861106; DE 3585267 D1 19920305

DOCDB simple family (application)

**EP 85730132 A 19850925**; AT 85730132 T 19850925; DE 3435714 A 19840925; DE 3585267 T 19850925